
 

 

Besluitenlijst vergadering 

Commissie fysiek  
13 september 2022 

Besluitenlijst, status:  vastgesteld in de commissievergadering fysiek van 18okt22. 

 

UITTREKSEL 
 

 

Aanwezig: 

- de voorzitter: J. Raemakers (D66); 

- de leden: J. Coolen (vanaf 20.01 uur, agendapunt 5), D. Petit en H. Sleven (allen SV),  

   P. Francot, B. Grabert en M. Wagemans (allen RO), M. Bongers en E. Snijders (beiden CDA), 

   R. Bastian en C. Houben (beiden D66) en J. Brokx (PAL); 

- de griffier: W. Cornelissen. 

 

Mede deelnemend aan de beraadslagingen (ex art. 16 Verordening op de commissies): 

- M. Graef, R. Martens en H. Wijers-Van der Linden (wethouders); 

- O. Stofberg (strategisch adviseur afvalmanagement & circulariteit Reinigingsdienst Maasland)  

  + F. Somsen (afvalcoach), agendapunt 5; 

- L. Ponsen (senior projectleider), agendapunt 6; 

- N. Gerards (strateeg ruimte), agendapunten 7.2 + 10; 

- T. Hyams (adviseur ruimtelijke ontwikkeling), agendapunt 8; 

- E. Beumers (junior projectleider), agendapunt 11a; 

 

Mede aanwezig: 

- R. van Heur, L. Linssen en R. de Wit (raadsleden); 

- S. van Horen (beleidsmedewerker afval en milieu), M. Leenders (teamleider ontwikkeling) en 

  H. van Roij (beleidsmedewerker afval en milieu); 

- R. van der Broek (directeur Reinigingsdienst Maasland); 

- 5 publieke belangstellenden. 

 

Kijkers via internet 

- 45 publieke belangstellenden volgen de uitzending van de commissievergadering via internet. 

 

NB. 

Via deze hyperlink kan de vergadering achteraf worden geraadpleegd. 

 

Nr. Betreft 

 

5 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Presentatie tussentijdse resultaten van per 1jan22 nieuwe afvalinzamelingsbeleid 

 

Portefeuillehouder wethouder H. Wijers-Van der Linden zegt dat er sinds de inwerkingtreding 

per 1jan22 van het bij raadsbesluit van 20apr21 nieuw vastgestelde afvalstoffenbeleid een 

aantal dingen is gebeurd dat nu aanleiding is tot het presenteren van de tussentijdse 

resultaten. Er gaan veel dingen goed maar er zijn ook dingen die voor betering vatbaar zijn, 

daarop wordt in de presentatie ingegaan. 

 

Ambtelijk adviseur mevrouw F. Somsen stelt zich voor als de nieuwe afvalcoach van de 

gemeente. 

https://channel.royalcast.com/leudal/#!/gemeenteleudal/20220913_1
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De heer O. Stofberg (strategisch adviseur afvalmanagement & circulariteit Reinigingsdienst 

Maasland) geeft aan de hand van een powerpointpresentatie een toelichting. Die presentatie is 

te raadplegen bij de vergaderstukken van dit agendapunt. 

 

Op vragen van de commissieleden geeft wethouder H. Wijers-Van der Linden, met 

ondersteuning van mevrouw F. Somsen + de heer O. Stofberg, op hoofdlijnen de volgende 

reactie: 

- in de afgelopen maand heeft de gemeente enkele gesprekken gehad met RD Maasland over  

  binnengekomen suggesties en klachten, met name over de inzameling van plastic / metaal / 

  drankkartons (pmd) en rommel bij dorpsmilieuparkjes. Pasklare oplossingen zijn nog niet 

  voorhanden; 

- op dit moment kan de gemeente Leudal luiers niet apart ter verwerking aanbieden aan een 

  verwerker. Er is in Nijmegen een bedrijf (ARN BV) dat luiers verwerkt maar dat bedrijf heeft 

  nu geen voldoende verwerkingscapaciteit om ook luiers uit de gemeente Leudal te 

  verwerken. RD Maasland heeft zich bij dat bedrijf wel al aangemeld om, zodra er voldoende  

  verwerkingscapaciteit komt, te spreken over de mogelijkheden van verwerking van luiers; 

- voor het aanbieden van incontinentiemateriaal bestaat – althans met een medische 

  verklaring – de mogelijkheid een vergoeding van € 120 per jaar te verkrijgen; 

- de communicatie in enkele vreemde talen bij de dorpsmilieuparkjes zal moeten worden 

  bezien; 

- een toezicht op de dorpsmilieuparkjes d.m.v. camera’s is geen optie gebleken door de 

  regelgeving inzake privacy; 

- het probleem van de rommel bij dorpsmilieuparkjes wordt intussen met RD Maasland  

  besproken maar er ligt nog geen oplossing; ook organisatorisch wordt besproken ‘wie 

  (gemeente / RD Maasland) is waarvoor verantwoordelijk’ (denk daarbij ook aan voorlichting).  

  Dagelijks rijden al wel drie medewerkers van de buitendienst van de gemeente rond om de 

  eventuele rommel weg te halen; 

- de tariefstelling is een punt van nadere bespreking bij de evaluatie in maart 2023; 

- de vraag of er voldoende milieustraten zijn (Roggel + Maasbracht, alsmede gft-straat 

   Baexem) en of die op de goede locatie liggen zal worden meegenomen in de evaluatie; 

- de specifieke problematiek van de appartementencomplexen wordt bezien. De afvalcoach 

   heeft al tips gegeven aan de bewoners van die complexen; 

- per 2024 zullen er voor alle Limburgse gemeenten nieuwe verwerkingscontracten komen 

  voor gft- en restafval. De tarieven voor die verwerking zullen ongetwijfeld wijzigen. Het is 

  daardoor niet zinvol daarop vooruitlopend flinke investeringen te doen of inzamelsystemen te 

  wijzigen (denk aan pmd aan huis ophalen of om te kiezen voor na-scheiding in plaats van het  

  huidige gescheiden aanbieden); 

- het eventueel opnieuw wijzigen van het inzamelingsbeleid heeft gevolgen voor het rijdend 

  materieel. Als er nieuwe vrachtwagens moeten komen weet dan dat de levertijd misschien  

  wel 1,5 jaar is. En, bedenk ook dat sommige nieuwe inzamelsystemen de inzet van meer  

  personeel vereisen waaraan nu al een tekort is; 

- de gegevens van andere gemeenten zijn bij RD Maasland beschikbaar; 

- het creëren van meer milieustraten betekent de inzet van meer medewerkers; 

- kosten, inzet en service bepalen het uiteindelijke tarief. 

https://www.arnbv.nl/over-arn/luierrecycling
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De voorzitter stelt voor dat de wethouder de vraag van de heer P. Francot hoe vaak op welke 

plek de containers van de dorpsmilieuparkjes worden geleegd + de vraag van de heer  

H. Sleven of de milieustraten in Roggel en Maasbracht ook op maandagen kunnen worden 

opengesteld, schriftelijk beantwoordt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


